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Referat
Møde: SC Generalforsamling

Møde Dato: 29-02-2024

Referent: Rasmus Blume Engraff

Referat dato: 29-Feb-2024

Generalforsamlingen blev afholdt ved fysisk fremmøde på Solrød Bibliotek, mødelokale 25, 1 
sal.

Agenda 
 

1. Valg af dirigent og stemmetæller
2. Formanden aflægger beretning
3. Kassereren aflægger revideret regnskab
4. Indkomne forslag
5. Valg af bestyrelse og suppleant
a) Kassereren (Marianne Jørgensen) og 1 bestyrelsesmedlem (Brian 

Brødsgaard) er på valg. Hverken Marianne eller Brian genopstiller, så begge 
poster skal besættes med nye bestyrelsesmedlemmer.

b) Valg af bestyrelses suppleant.
6. Valg af revisor og suppleant
7. Fastsættelse af kontingent

- Bestyrelsen foreslår kontingent forhøjelse med 100,- kr. til 600,-kr. pr. år
8. Eventuelt
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Agendapunkt

#1. Valg af dirigent og stemmetæller.
Formanden bød velkommen til generalforsamlingen, og gik straks til valg af dirigent og 

stemmetæller.

Britt Falskov stillede sig til rådighed som eneste kandidat til de to poster.

Dirigenten konstaterede herefter, at:

 Generalforsamlingen er rettidig og korrekt indkaldt

 At der kun er det ene forslag som bestyrelsen har fremsat (se pkt.7)

#2. Formanden aflægger beretning 
Formanden takkede de fremmødte medlemmer for deltagelse i generalforsamling (36 
deltagere i alt), og aflagde herefter beretning for den forgangne sæson. 
Beretningen er vedhæftet som appendiks 1.

Forsamlingen kvitterede for en god beretning, uden yderligere spørgsmål. 

#3. Kassereren aflægger revideret regnskab
Kassereren aflagde revideret regnskab. Regnskabet blev gennemgået post for post. 

Vi er pt. 87 medlemmer.

Overskuddet er på 1211,19 kr.

Balancen er på 70.975,57 kr.

Ingen spørgsmål til regnskabet. 

Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt af forsamlingen.

#4.  Indkomne forslag
Ingen forslag modtaget fra medlemmerne, hvilket blev genbekræftet på generalforsamlingen.

#5. Valg af bestyrelse og suppleant

a) Kassereren (Marianne Jørgensen) og 1 bestyrelsesmedlem (Brian Brødsgaard) er 
på valg. Hverken Marianne eller Brian genopstiller, så begge poster skal besættes 
med nye bestyrelsesmedlemmer.

Bestyrelsespost 1 på valg for to år. 
Michael Pheiffer stillede op som eneste kandidat (via fuldmagt). Ingen indsigelser. Michael 
Pheiffer blev dermed enstemmigt valgt.

Kassereren er på valg for to år. 

Jens Anker stillede op som eneste kandidat (via fuldmagt). Ingen indsigelser. Jens blev 

dermed enstemmigt valgt.
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b) Suppleant positionen er på valg. 

Dennis Lund genopstiller Ikke.

Michael Gram stillede op som eneste kandidat. Ingen indsigelser. Michael Gram blev dermed 

enstemmigt valgt.

#6. Valg af revisor og suppleant
Revisor Keld Bunk og revisorsuppleant Søren Raavig er på valg. Begge genopstiller.

Keld Bunk stillede op som eneste kandidat til revisor. Ingen indsigelser. Keld blev enstemmigt 
valgt.

Søren Raavig stillede op som eneste kandidat til revisorsuppleant. Ingen indsigelser. Søren 
blev enstemmigt valgt.

#7 Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen foreslår at hæve kontingentet med 100,- kr. til årligt kontingent på 600,- kr. 
Argumenterne herfor er bl.a.:

 Stigende udgifter til bankforretning, web hosting, klubbens Holdsport konto (opgraderet
til PRO udgaven for at få de samme muligheder som tidligere var gratis), etc.

 Klubben bruger herudover penge på foredrag, sandwich og kaffe/kage på fællesture, 
ved opstart, afslutning og andre sociale aktiviteter, samt deltager tilskud til klubfest. 
Endvidere vil den første vand/øl pr. medlem være gratis, når klubhuset er åbent.

 

Det er værd at bemærke, at jo mere man deltager i det sociale i klubben, jo mere får man 

'tilbage' af sit kontingent.

Spørgsmål:

Er der taget stilling til, hvad pengene på kontoen skal bruges til?
 De er ikke øremærket til noget specifikt, men kan bruges til foredrag, sociale 

arrangementer, ideer som fra medlemmerne, etc. Det er ikke hensigten, at der skal 
spares penge op. Omvendt er det rart med buffer til absorbere udgifter, bestille tøj, 
etc.
 

 Hvor mange af de betalende medlemmer er aktive?
Det anslås at ca. 30 medlemmer betaler uden at være specielt aktive. 
Antallet af medlemmer skal ikke falde meget før der er underskud, hvorfor det også af 
den grund er godt med penge på kontoen. 

Herefter gik vi til afstemning. Intet ønske om hemmelig afstemning.

Forslaget blev enstemmigt vedtaget af generalforsamlingen.
Kontingentet for kommende sæson er således 600,- kr.

#8 Eventuelt.

- Der var gaver til Brian og Marianne, som tak for indsatsen i bestyrelsen gennem årene.

Dirigenten afsluttede hermed generalforsamlingen.
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Appendiks 1. Formandens beretning.

Endnu engang velkommen til jer alle og Tak for I har valgt at deltage i Generalforsamlingen 
2024
Så er sæsonen 2023 slut. En sæson jeg synes er gået godt. Vi har som så mange andre 
cykelklubber har en medlemsnedgang så vi var 87 medlemmer sidste år. Jeg var lige inde og 
se hvor gange de enkelte medlemmer har været mødt i skolegården og kørt med. Her er det 
tydeligt at nogen er mere aktive end andre i SC. Men alligevel har vi haft træninger, hvor det 
er mødt ca. 50 medlemmer op. Det gør altså en glad.

 Jeg ser virkelig en glæde, for at cykle i klubben hos medlemmerne og synes virkelig vi sætter 
cyklingen fællesskabet og ikke mindst hyggen i højsædet. 

Noget af det der gør mig mest stolt, er den evne vi har med at respektere hjælpe og passe på 
hinanden. Jeg synes virkelig folk er hjælpsomme. Både i klubhuset, hjælp til folk der har en 
dårlig dag på cyklen og skal have lidt moralsk hjælp eller skub i ryggen og ikke mindst ved 
defekter. Her er der ”mekanikere” der lige tager over, hvis personen med defekt er en som 
mig med 10 tommelfingre

Vi har kørt med 4 hold om onsdagen, hvor det ene hold kun er for kvinder og 3 blandede om 
søndagen. De sidste 2 søndagstræninger prøvede vi at dele 4 hold for dermed at få lidt mere 
jævnbyrdige hold. Det fortsatte vi med efter sommerpausen. Det var en beslutning bestyrelsen
traf og fordele og ulemper ved dette er efterfølgende drøftet i trænertimet også.

Jeg bliver glad over at se hvor mange kvinder der dukker op til træningerne om søndagen. 
Dejligt vi kan køre sammen mænd/kvinder

Min opfattelse er helt klart, at alle der har været med til træningerne har haft nogle gode 
hyggelige og til tider hårde ture. Jeg tror alle hat fået noget ud af det.

Mange træninger er afsluttet i klubhuset hvilket har været medvirkende til, at vi lige lærer 
hinanden lidt bedre at kende. 

Solrød Cykling har været repræsenteret ved forskellige motionsløb i år.

 Vi havde 6 seje kvinder,  som gav den gas til tøserunden. Her hjalp man hinanden så alle kom
godt og sikkert i mål.

Vi var godt repræsenteret til Skjoldnæsholmløbet, hvor ca 25 ryttere stillede op i SC tøj Et 
super løb hvor ryttere på tværs af niveau hjalp hinanden i mål. Et godt arrangeret løb, som 
sluttede med forplejning og hygge ved målstregen.

Vi var også godt repræsenteret til den lokal Rishøjløb.

Der var arrangeret Vejletræningstur hen over Kristi himmelfartsdagene.  Her deltog ca 12 
medlemmer hvor en del havde taget deres mand/kone/kæreste med. Der blev cyklet både 
formiddag og eftermiddag, mens de pårørende hyggede sig med andre gøremål og alle 
hyggede sig sammen om aftenen

Vi havde også træningstur til Odsherred. Her var vi ca. 25 medlemmer som forcerede det 
kuperede landskab og afsluttede med sandwich og drikke i Zickan og Jespers sommerhus.

Klubhuset lagde hus til vores Årlige klubfest. Efter hvad jeg har hørt, var festen igen en stor 
succes.  Ca. 25 personer deltog, alle i godt humør. Der blev snakket, grinet, spist og ikke 
mindst drukket.  Det var igen en aften, hvor hyggen, fællesskabet og hjælpsomheden var 
nøgleordene.

Afslutningen på sæsonen blev holdt i klubhuset, igen med mange deltagere, hvor der blev 
serveret sandwich øl og vand, efter den sidste sommertur på landevejen.
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Jeg vil gerne takke hver og en der har bidraget til, at vi er kommet så godt og sikkert gennem 
denne sæson.

Så alt i alt en godkendt sæson med troen på at vi kører videre i det gode spor

Dejligt at se så mange har holdt formen vedlige hen over vinteren. Både på racer, MTB, Gravel
og ikke mindst zwift.

Tak for 2023, velkommen 2024


